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BRMG-KPGiM-III.0012.88.2017 
 

Protokół Nr 38-8/2017 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 29 sierpnia 2017 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecni: Radna Anna Kołakowska. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 38 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Po sporządzeniu porządku został skierowany projekt uchwały, który proponuję 
wprowadzić pod obrady, i tak: 
 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie powierzenia 

Gdańskim Usługom Komunalnym Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
wykonywania zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie utrzymania 
czystości i porządku - druk nr 1222.  

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały do porządku obrad, i to 
będzie w punkcie 5.1. 

 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie wprowadziła  ww. projekt uchwały - druk 
nr 1222 do porządku obrad i będzie do rozpatrywała w punkcie 5.1. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy są jakieś uwagi do tak przedstawionego porządku obrad? Nie ma, zatem 
przegłosujemy następujący porządek z wprowadzoną przed chwilą zmianą: 
 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - 
druk nr 1223 – w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok - druk nr 1224 – w 
zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
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InnoBaltica spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - 
druk nr 1220.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie uchylenia 
uchwały upoważniającej Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – 
jednostki budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej - druk nr 1213.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki 
budżetowej - druk nr 1211.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie powierzenia 

Gdańskim Usługom Komunalnym Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
wykonywania zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie utrzymania 
czystości i porządku- druk nr 1222.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6. Przyjęcie informacji w sprawie projektu uchwały RMG w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe – druk nr 1198. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
7. Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

uregulowania stanu prawnego lokali mieszkalnych w Gdańsku 
zlokalizowanych przy: 

 
1) Ul. Stryjewskiego 9A. Pismo WGK-II.7123.1.21.2016. AW/KK z dnia 

28.06.2017r. 
2) Ul. Beethovena 116. Pismo WGK-II.7123.1.26.2017.KK z dnia 04.07.2017r. 
3) Ul. Dickmana 18. Pismo WGK-II.7123.1.1.2017.KK (298510) z dnia 

04.07.2017r. 
4) Ul. Ks. M. Góreckiego 13. Pismo WGK-II.7123.1.37.2016.AW.KK (298523) z 

dnia 04.07.2017r. 
5) Ul. Nieborowskiej 38. Pismo WGK-II.7123.1.2.2017.KK (298523) z dnia 

04.07.2017r.  
6) Ul. Kolonia Jordana 50. Pismo WGK-II.7123.1.9.2017.KK(307079) z dnia 

10.07.2017r. 
7) Ul. Podmiejskiej 18. Pismo WGK-II.7123.1.94.2017.AW/KK (307068) z dnia 

10.07.2017r. 
8) Ul. Wolności 12A. Pismo WGK-II.7123.1.9.2016.AW/MRZ/KK (315101) z dnia 

13.07.2017r. 
9) Ul. Spacerowej 16. Pismo WGK-II.7123.1.65.2016.AW/KK (315093) z dnia 

13.07.2017r. 
10) Ul. Traugutta 93. Pismo WGK-II.7123.52.2017.MRZ/KK (343655) z dnia 

02.08.2017r. 
11) Ul. Ks. B. Sychty 14. Pismo WGK-II.7123.125.2017.AW/KK (343649) z dnia 

02.08.2017r. 
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8. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej w 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego. Pismo WGK-II.7140.1.850.2016.JW.300823 z dnia 23.06.2017r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

9. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej w 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego. Pismo WGK-II.7140.1.409.2014.JW.300832z dnia 22.06.2017r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

10. Wnioski Komisji do budżetu miasta na 2018 rok. 
Przedstawiają: członkowie Komisji 

 

11. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 
PUNKT – 1. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - druk 
nr 1223 – w zakresie działania Komisji. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1223 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.267.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1223 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że szczegółowe zmiany zostały opisane w 
uzasadnieniu projektu uchwały, a w zakresie działania Komisji nie ma żadnych 
zmian. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - druk nr 1223 - w zakresie działania 
Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1223 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 38-
8/527/108/2017 
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PUNKT – 2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2017 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 1224. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 1224 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.268.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1224 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w zakresie działania Komisji jest jedna 
zmiana po stronie dochodowej i wydatkowej, która dotyczy zamiany 
nieruchomości Gminy Miasta Gdańska z nieruchomością stanowiącą własność 
Gdańskiej Infrastruktury Wodociągowo-Kanalizacyjnej. Zmiany dokonuje się w 
wysokości 1.071.231 złotych, w takiej samej wysokości po stronie dochodów i 
po stronie wydatków. Zamiana nieruchomości ma na celu zagospodarowanie 
nieruchomości zgodnie z założeniami miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego oraz umożliwienie prowadzenia właściwej gospodarki 
wodociągowo- kanalizacyjnej. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Co to jest za nieruchomość? 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Jest to hydrofornia Bitwy Oliwskiej, parking Rycerska, przepompownia ścieków 
dla osiedla Rezydencja Marina przy ul. Czarny Dwór, przepompownia ścieków 
Gostyńska/Kwietniowa, przepompownia ścieków Pagórkowa, przepompownia 
ścieków Nowiec. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Do kogo to idzie? 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
To idzie do Gdańskiej Infrastruktury Wodociągowo-Kanalizacyjnej, a z GIWK się 
zamieniamy na inne nieruchomości. 
 
Jeśli chodzi o zmiany po stronie wydatkowej, to w Wydziale Skarbu oprócz tej 
zmiany związanej z zamianą nieruchomości zwiększa się plan wydatków o kwotę 
1.607.000 złotych na pozyskanie do zasobu gminy nieruchomości gruntowej 
położonej w Gdańsku Łostowicach przy ul. Stanisława Dąbka. Jest to 
nieruchomość zabudowana budynkiem mieszkalnym, w którym zamieszkują 
osoby z niepełnosprawnością intelektualną i z tego tytułu ma być po prostu 
przejęty. Pozostałe zmiany zostały opisane w uzasadnieniu projektu uchwały. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy są głosy w dyskusji?   
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Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Panie Przewodniczący, może gdyby głębiej kopać, to więcej tego majątku dla 
GIWK si e dokopiemy, bo to gdzieś tam pod ziemią zakopane i ciężko znaleźć i 
co jakiś czas się to ujawnia? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, i będzie się długo ujawniało, ponieważ jest wiele takich momentów, gdzie 
majątek jest w ogóle nieujawniony. Na całym świcie tak się dzieje, nie jesteśmy 
wyjątkiem.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 
1224 – w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1224 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 38-
8/528/109/2017 

 
PUNKT – 3. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
InnoBaltica spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - 
druk nr 1220. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1220 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 roku. Sprawa: 
BRMG - S.0006.264.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1220 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały stanowi o dokapitalizowaniu spółki kwotą 6.385.000 
złotych w okresie 2017-2019. Dokapitalizowanie to jest przewidziane ze strony 
miasta Gdańska a takie samo dokapitalizowanie ma dokonać gmina miasta 
Gdyni i Marszałek Województwa Pomorskiego, co przyczyni się do finansowania 
nowego projektu realizowanego przez tę spółkę w nowym wydaniu, bo te cztery 
projekty zostały wygaszone, już zakończone, rozliczone i po prostu mają swoją 
trwałość.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Na czym będzie polegał ten nowy projekt? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Obecny jest prezes spółki, więc Państwu przedstawi. 
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Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
System poboru opłat, czyli bilet elektroniczny dla województwa pomorskiego. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A Sopot nie wchodzi w to, bo Pani Dyrektor wymieniła Gdynię i Urząd 
Marszałkowski? 
 
Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
Wszyscy. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Dzisiaj my wszyscy jesteśmy udziałowcami tej spółki i dalej będziemy i jeszcze 
w przyszłości planowany jest GOM (Gdański Obszar Metropolitalny). 
 
Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
System będzie obejmował wszystkie miasta, całe terytorium województwa 
pomorskiego. Natomiast właścicielami są w tej chwili miasto Gdańsk, miasto 
Gdynia, Województwo Pomorskie oraz jeszcze uczelnie, które w tej chwili 
zbywają te swoje udziały na rzecz udziałowców dotychczasowych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Korzyści z programu? 
 
Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
Przede wszystkim wprowadzenie jednolitego systemu opłat i precyzyjnego 
rozliczania pasażerów w całym województwie, obojętnie, jakim środkiem 
transportu jedziemy … 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli między gminami powiedzmy … 
 
Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
Tak. Między gminami, między miastami, między przewoźnikami, jednolite 
rozliczenie, jednoznaczne rozliczenie finansowe. I dla pasażera wygoda, bo 
praktycznie odejdziemy w pewnym momencie, tu trzeba powiedzieć 
odejdziemy od biletu papierowego i będzie funkcjonował bilet wirtualny. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Proszę jeszcze przypomnieć źródła finansowania tego projektu. 
 
Pan Krzysztof Rudziński, Prezes spółki InnoBaltica 
Źródła finansowania z trzech projektów unijnych, których umowy będziemy 
podpisywali w październiku i w listopadzie, i te środki, które tutaj są 
zaplanowane i będą wprowadzane. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Dziękuję bardzo. 
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Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Te środki są już zabezpieczone w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1220.  
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1220. Opinia Nr 38-
8/529/110/2017 

 
PUNKT – 4. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie uchylenia 
uchwały upoważniającej Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki 
budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej - druk nr 1213. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1213 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.257.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Sławomir Kiszkurno, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1213 powiedział 
m.in., że uchwała z 19 grudnia 2016 roku Naczelnego Sądu Administracyjnego 
zobowiązuje na byśmy w rozsądnym terminie podjęli wewnętrzne uchwały w 
celu uwzględnienia tego, o czym ta uchwała mówi. Mówi ona o tym, że 
Prezydent nie może delegować na jednostkę, czy to budżetową, czy spółkę 
kompetencji w sprawie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, gdzie 
stosuje się przepisy ustawy ordynacji podatkowej.   W większości miast w 
Polsce, szczególnie tych dużych miast wszędzie to są realizowane zadania przez 
spółki komunalne, przez jednostki budżetowe itd. niektóre, mamy przykład 
Wrocławia, gdzie mamy wyrok i uchwała upoważniająca spółkę „System” do 
tego jest już nieważna i działa dzisiaj Wrocław w tym zakresie nielegalnie, nie 
może przyjmować deklaracji itd. my na ta najbliższą sesję wprowadzamy 
uchwałę uchylającą te kompetencje, które były dane Dyrektorowi Gdańskiemu 
Zarządowi Dróg i Zieleni z wejściem w życie, czy z mocą obowiązującą od 1 
stycznia 2018 roku. Dlaczego? Dlatego, że po pierwsze chcemy się przygotować, 
żeby te obowiązki przejąć do Urzędu Miejskiego w zakresie dochodów, czyli 
opłat, w zakresie wymiaru, czyli całej logistyki przedsięwzięcia. Część będzie 
na pewno do Wydziału Gospodarki Komunalnej, część do Wydziału Finansowego, 
ale ważne jest to, że równolegle Minister Środowiska proceduje zmianę 
nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie, w ramach, 
której chce taką możliwość Prezydentom, Burmistrzom dać, więc daliśmy sobie 
trochę tego czasu do 1 stycznia, że jak takie przepisy wejdą w życie, to nie 
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będziemy tej zmiany wykonywać i wtedy taką uchwałę likwidacyjną 
podejmiemy. Na chwile obecną jest ona konieczna, wiec prosimy o pozytywną 
opinię. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w sprawie tej uchwały?  Nie ma. Przechodzimy do 
głosowania.  
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Dyrektora Gdańskiego 
Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw 
z zakresu administracji publicznej - druk nr 1213. 
 

Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1213. Opinia Nr 38-
8/530/111/2017 
 

PUNKT – 5. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki 
budżetowej - druk nr 1211. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1211 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.255.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Sławomir Kiszkurno, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1211 powiedział 
m.in., że jest to sytuacja analogiczna ze względu na uchwałę Naczelnego Sądu 
Administracyjnego jest potrzeba zmiany statutu GZDiZ i przejęcie tych 
kompetencji przez Urząd Miejski w tym zakresie i od 1 stycznia powinno to już 
w nowych realiach obowiązywać. Wszystkie te kwestie, o których mówiłem 
wcześniej muszą wyjść ze statutu Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni i przejść 
do regulaminu miasta.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej - druk nr 1211.  
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1211. Opinia Nr 38-
8/531/112/2017 
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PUNKT – 5.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie powierzenia 
Gdańskim Usługom Komunalnym Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
wykonywania zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie utrzymania 
czystości i porządku- druk nr 1222. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1222 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 
2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.266.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Sławomir Kiszkurno, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1222 powiedział 
m.in., że w kontekście sektora szóstego już uchwałę jak spółkę tworzyliśmy z 
przekształcenia Gdańskich Inwestycji Komunalnych w spółkę Gdańskie Usługi 
Komunalne, która ma od 1 kwietnia 2018 roku obsługiwać głównie 
nieruchomości zamieszkałe, jeśli chodzi o odbiór i transport odpadów. Spółka 
ta jest jakby, już nie tyle w organizacji swoje zasoby i potencjał tworzy. 
Przypomnę tylko, że stworzyliśmy ją po to, by mieć pewien bezpiecznik na 
realizację tego typu usług przez, no trochę trzeba przyznać przez 
zmonopolizowany rynek gdański i jakby, spółka by mogła m.in. wystartować w 
przetargu na obsługę nieruchomości niezamieszkałych, co ustawa nakazuje, że 
musi być w trybie Postępowania Zamówień Publicznych, czyli musi 
wystartować, musi wykazać się pewnym doświadczeniem. Stąd chcemy, co jest 
zresztą logiczne, ponieważ jest to typowa spółka jakby transportowa w gestii 
odpadów. Chcemy, żeby obsługiwała także gniazda segregacyjne w mieście i te 
odpady przewoziła do Zakładu Utylizacyjnego. Dwa. Chcemy, żeby zajęła się 
likwidacją dzikich wysypisk i odbiorem odpadów niebezpiecznych od 
mieszkańców. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Po prostu będzie się trochę uczyć. 
 
Pan Sławomir Kiszkurno, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Będzie się trochę uczyć, a z drugiej strony będzie realizować zadania, które i 
tak w przyszłości miałaby robić, i chcemy, żeby to robiła już od 15 września 
tego roku. Z Zakładem Utylizacyjnym lada dzień podpisze porozumienie 
horyzontalne, gdzie to pojemniki i flotę w tym zakresie w dużej mierze otrzyma 
od Zakładu Utylizacyjnego i będzie jakby, powiedzmy dla ZU świadczyła usługę 
obsługi gniazd, a ZU daje jej do tego możliwości. W trakcie będzie się to 
zmieniało i te zasoby przejdą do Gdańskich Usług Komunalnych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie powierzenia Gdańskim Usługom 
Komunalnym Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku wykonywania zadań 
własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie utrzymania czystości i 
porządku - druk nr 1222.  
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Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1222. Opinia Nr 38-
8/532/113/2017 

 
PUNKT – 6. 

Przyjęcie informacji w sprawie projektu uchwały RMG w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe – druk nr 1198. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 1198 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 sierpnia 2017 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.242.2017 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Sławomir Kiszkurno, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Szanowni Państwo. Ostatnie ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
zasad gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe miało miejsce w 
roku 2012. Od tego czasu weszły w życie cztery zmiany, w roku 2014, 2015- 
dwie zmiany, i w roku 2016. Stąd nastąpiła konieczność ogłoszenia nowego 
tekstu jednolitego. Oprócz tego tekstu jednolitego żadnych zmian nie 
wprowadzamy, dlatego wnoszę o pozytywną opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czekaliśmy dość długo na ten tekst jednolity, bo tam ciągle 
się coś zmieniało, tak samo było z uchwała dotyczącą lokali mieszkalnych.  
 
Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad gospodarowania zasobem 
komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału 
Miasta Gdańska na strefy czynszowe – druk nr 1198. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1198. Opinia Nr 38-
8/533/114/2017 
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PUNKT – 7. 
Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokali mieszkalnych w Gdańsku 
zlokalizowanych przy: 

 
 

1) Ul. Stryjewskiego 9A.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.21.2016. AW/KK z dnia 28.06.2017r. stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Opinia Nr 38-8/534/115/2017 
 

 
2) Ul. Beethovena 116.  

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.26.2017.KK z dnia 04.07.2017r. (EZD 298477) 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/535/116/2017 

 
3) Ul. Dickmana 18.  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.1.2017.KK z dnia 04.07.2017r.(EZD 298510) 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/536/117/2017 
 

4) Ul. Ks. M. Góreckiego 13.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.37.2016.AW.KK (298523) z dnia 04.07.2017r. 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
38-8/537/118/2017 
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5) Ul. Nieborowskiej 38.  

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 

 
Pismo WGK-II.7123.1.2.2017.KK (298523) z dnia 04.07.2017r. stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/538/119/2017 

 
6) Ul. Kolonia Jordana 50.  

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 

 
Pismo WGK-II.7123.1.9.2017.KK(307079) z dnia 10.07.2017r. stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/539/120/2017 
 
7) Ul. Podmiejska 18.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.94.2017.AW/KK (307068) z dnia 10.07.2017r. 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/540/121/2017 
 
 
8) Ul. Wolności 12A.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.9.2016.AW/MRZ/KK (315101) z dnia 13.07.2017r. 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 Opinia Nr 38-8/541/122/2017 
 
 

9) Ul. Spacerowa 16.  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
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Pismo WGK-II.7123.1.65.2016.AW/KK (315093) z dnia 13.07.2017r. 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/542/123/2017 

 
 

10) Ul. Traugutta 93.  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.52.2017.MRZ/KK (343655) z dnia 02.08.2017r. 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/543/124/2017 

 
11) Ul. Ks. B. Sychty 14.  
 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.125.2017.AW/KK (343649) z dnia 02.08.2017r. 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/544/125/2017 

 
 

PUNKT – 8. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej 
w wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7140.1.850.2016.JW.300823 z dnia 23.06.2017r. stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Opinia Nr 38-8/545/126/2017 
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PUNKT – 9. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej 
w wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7140.1.409.2014.JW.300832z dnia 22.06.2017r. stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Opinia Nr 38-8/546/127/2017 

 
PUNKT – 10. 

Wnioski Komisji do budżetu miasta na 2018 rok. 
Przedstawiają: członkowie Komisji 

 
Prewodniczący Piotr Dzik 
Jak co roku Komisje składają wnioski do budżetu miasta Gdańska. Proszę o 
zgłaszanie wniosków. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Zgłosił następujące wnioski: 
 
 "Organizacja", budowa parkingu dla pacjentów, odwiedzających i 

pracowników UCK w rejonie, w ciągu ulicy Smoluchowskiego w Gdańsku.  
 Dokończenie remontu ulicy Jana Pawła II na odcinku między ulicami 

Rzeczypospolita i Hynka. 
 Remont ul. Obrońców Wybrzeża, stary odcinek od ul. Dąbrowszczaków do 

Komisariatu Policji). 
 Remont ul. Czarny Dwór wraz z odwodnieniem na odcinku od ul. 

Dąbrowszczaków do ul. Jana Pawła II. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zgłosił następujące wnioski: 
 
 Remont schodów do ul. Skarpowej od strony ul. Powstańców Warszawskich 

plus chodniki na ul. Skarpowej. 
 Remont nawierzchni ul. Malczewskiego wraz z chodnikami. 
 Remont ulicy wewnętrznej równoległa do ul. Kartuskiej dochodzącej do 

ul. Ciasnej.  
 Park na Zboczu z pomnikiem Mickiewicza- uporządkowanie. 
 Remont nawierzchni ul. Otwartej bez chodników. 
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Radny Jarosław Gorecki, członek Komisji 
Zgłosił następujący wniosek: 
 Wykonanie prac umożliwiających rozdzielenie  budynków położonych  w 

Gdańsku przy ulicy Wita Stwosza 21 i 23  (łącznik  pomiędzy budynkami 
użytkowany przez ZSS nr 2) polegających na wykonaniu  oddzielenia 
p.poż. pomiędzy budynkami. Mieszkańcy budynku nr 23 od wielu lat 
zabiegają o możliwość wykupienia swoich mieszkań , w które nieustannie 
inwestują ze względu na tragiczny stan budynku, a GZNK nigdy nie 
znajduje środków na remont budynku komunalnego, a tym samym 
umożliwienie im ich wykupu będzie korzystne dla Miasta. 

 
Radny Wojciech Stybor, członek Komisji 
Zgłosił następujące wnioski: 
 
 Remont nawierzchni ul. Arenda Dickmana i Bitwy Oliwskiej do wysokości 

dworca PKP Gdańsk Żabianka AWFiS, dodatkowo remont chodnika wzdłuż 
ul. Bitwy Oliwskiej. Przy ul. Dickmana remont został przeprowadzony. 

 Remont chodnika i dostosowanie przystanków tramwajowych na potrzeby 
osób niepełnosprawnych przy ul. Wita Stwosza w Oliwie. Z chodników 
korzystają m.in. osoby niepełnosprawne uczące się w Szkole Specjalnej nr 
2. Chodzi o remont chodnika od strony wspomnianej szkoły w kierunku obu 
przystanków tramwajowych - na skrzyżowaniu z ul. Derdowskiego i na 
wysokości ul. Orkana. 

 Remont i przywrócenie do działania fontanny wraz z zagospodarowaniem 
najbliższego otoczenia przy Kościele Matki Boskiej Fatimskiej w Gdańsku 
Żabiance, przy Placu im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Teren fontanny 
należy do parafii, natomiast ksiądz proboszcz jest otwarty na zbycie tego 
terenu na rzecz Miasta Gdańska, aby można było przeprowadzić 
inwestycję. 

 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Zgłosił następujące wnioski: 
 Urządzenie nowego placu zabaw u zbiegu ulic Wałowa - Rybaki Górne wraz 

z siłownią pod chmurką (obecnie ogrodzony plac jest koszony dwa razy do 
roku, a dzieci i mieszkańcy z niego nie korzystają, ponieważ pozostałe 
urządzenia po placu zabaw i małej architekturze są zniszczone i zagrażają 
bezpieczeństwu użytkowników. 

 Remont schodów w ciągu pieszym między hotelem Scandic a 
wielopoziomowym parkingiem w kierunku ul. Rajskiej. 

 
Głosowanie: 
Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie - 6 głosami za. Wnioski nr 38-
8/11/6/2017 stanowią załącznik Nr 17 do protokołu. 
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PUNKT – 11. 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję bardzo za udział w posiedzeniu. 
Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 15:55. 
 

  
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 


